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Bestyrelsesmøde i udviklingsteamet mandag den 19. april kl. 19.00 i klubhuset. 

 

 

Dagsorden: 

 

 

 

1. Konstituering. 

• Formand 

• Formandskab  

• Kasserer 

• Sekretær 

• IT ansvarlig 

• Styregruppe 

 

2. Antal drejebøger 

3. Hvilken projekter kan vi opnå økonomiske midler fra? 

4. Prioritering og valg af projekter. 

5. Organisering af ansøgninger til fonde m.m. 

6. Tidsplan. 

7. Næsten møde. 

8. Eventuelt. 
 

Referat fra bestyrelsesmødet i Røsnæs Udviklingsteam  
Klubhuset 19.april kl. 19; 2010 
 
Troels bød velkommen med en adresseliste. Denne er vedlagt som bilag 1. 
Fraværende Tom (ferie); Lis (fravalgte at flyve hjem på vulkanrøgen), Karen(syg). 
Tilstede Troels, Mogens, Bent, Lise, Lars, John, Kirsten, Hans, Martin, Charlotte. 
 

1. Konstituering: 
• Formand: Troels 
• Formandskab: Troels og Mogens 
• Kasserer: Lis?? Giv en melding til Troels eller ved næste bestyrelsesmøde  
• Sekretær: Karen (suppl. Charlotte) 
• IT-ansvarlig: Karen og Charlotte 
• Styregruppen: Troels, Mogens, Flemming, Charlotte 

 
Teamet vedtog at dagsorden og referat lægges på hjemmesiden. Efter 
modtagelsen af referatet har medlemmerne 3 dage til at reagere på det. Hvis 
sekretæren ikke får nogen kommentarer eller rettelser, så regnes referatet for 
godkendt og det lægges sammen med dagsordenen på hjemmesiden(www.roesnaes-
udviklingsteam.dk).  
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2. Drejebøger: Antallet skulle være mindst 200 stk. + hjemmesiden. Ved 
nærmere drøftelse i gruppen blev der enighed om, at vores inderste ønske er, at 
den blev husstandsomdelt på Røsnæs. På den måde ville alle blive informeret om 
det arbejde Udviklingsteamet har beskrevet og vi ville have samme basis for en 
udviklende samtale med naboen over hækken eller når vi mødes i lokalsamfundet. 
Derfor prøver Troels om der er penge til at få trykt 500 stk. Der er nu blevet 
penge til trykning af 1000 stk. 
 
3. Hvilken projekter kan vi opnå økonomiske midler til?  

4. Prioritering og valg af projekter. 

 

Tilskudsmuligheder Prioritet af projekterne 

Iflg. Flemming: Frilufsrådet, Tipsmidler 

Kommunen 

Naturrum /vandrekort, Hvilefold, 

ridekort 

Lokal- og anlægsfond (iflg. Flemming) 

Mulige samarbejdspartner til projekt 

aktivitetshus: Firmaet, som gerne vil 

være behjælpelig med aktivitetshuset, 

hedder Mogens Pedersen og de kommer 

fra Nyborg. . 

EU puljer 

Kalundborg Kommune, fondsmidler, 

andelsbeviser. 

Marina og det maritime aktivitetshus i 

Røsnæs Havn.  

 

 

 

 

Forsamlingshus 

Cykelistforbundet 

Eu-midler iflg. Lars frigives der i 1. maj i 

år tilskud til projekter der nedsætter  

CO2 . Det må man sige at en cykling gør. 

Trafikministeriet 

Kalundborg Kommune 

Cykelstier 

Åbning af nye foreninger vil formentlig 

kunne holdes på en neutral udgift.  

I de arbejdsgrupper med mange 

handleplaner skal der tales om hvilke 

prioritering der ønskes i de andre 



 3

projekter. 

 

5. Organisering af ansøgninger til fonde m.m. 

Styregruppe + 2 repræsentanter fra hver arbejdsgruppe taler sammen om 

hvilke tilskudsmuligheder, der er at søge, så det undgås at flere projekter 

kommer til at søge den samme fond på samme tid. 

 

Klaus Koch vil gerne hjælpe arbejdsgrupperne med at søge fonde. 

Et godt råd inden ansøgningen sendes er: 

• Kontakt altid fonden på forhånd.  

• Evt. inviter dem til et møde hos jer. 

 

6. Tidsplan. 

Troels og Mogens tager kontakt til Helga Madsen i velfærdsministeriet 

vedr. områdefornyelser. 

Følgende 3 møder holdes i Tennis-klubhus og de er vigtige for at få talt med 

brugerne af havnen: 

27/4  kl. 17.30 : Hans, John og styregruppen mødes med havnegruppen. 

28/4 kl. 16.30: Hans, John og styregruppen mødes med Sejlklubben. 

18/5 kl. 17.00: Hans, John og styregruppen møde med Strandjægerne. 

6/5 kl. 16: Styregruppen og Claus Sten Madsen fra kommunen. Præsentation 

af drejebog, foræring af 20 stk., orientering og drøftelse om de 

prioriterede projekter. Mødet holdes i Svebølle. 

Inden sommerferie begynder: Ansøgninger til fonde skrives og sendes. 

 

 

7.  Næsten møde 19/5 kl. 19 i klubhuset – Husk at melde afbud, hvis du 

ved at du ikke kan komme. 

 

8. Eventuelt.  

Jens Olesen har fået vedtægterne til gennemlæsning. Der er et par 

kryptiske formuleringer, der nemt kan misforstås. Det skal vi have ændret. 

Vedtægterne er vedlagt som bilag. Læs dem godt igennem med kritiske øjne 

og kom med forslag til ændringer ved næste møde, hvor en af punkterne i 

dagsorden er ’vedtægter’. 
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Et andet punkt til næste dagsorden er: Opgavefordeling indenfor hver 

arbejdsgruppe. 

 

LAG holder generalforsamling i morgen onsdag den 21/4 kl. 19 på Vallekilde 

Efterskole. De fremlægger bl.a. hvad / hvilke projekter giver de tilskud til. 

Er du interesseret i at komme med, så kontakt Troels, Mogens eller 

Charlotte, hvis du vil køre sammen med os. Lars, Troels, Mogens og 

Charlotte deltog. Mogens blev valgt til bestyrelsen i Nordvest udvikling. 

 

OBS Ved et kik på denne hjemmeside vil I kunne se, hvad Birte er tovholder 

for. Det er denne april og det er hver søndag, at 15 frivillige mødes og 

knokler med indkørsel til Ulstrup.  

http://web.me.com/olafbrup/Olafs_sted/Byforskønnelse_på_Røsnæs.html 

 

 

 
20/4 Ref. Charlotte  

 

 

 
 


